

《单词百科:osteoblasts是什么意思?osteoblasts怎么发音?osteoblasts的解释和用法》

英语单词osteoblasts是什么意思?osteoblasts怎么读?osteoblasts怎么发音?简答网为您整理了osteoblasts的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



osteoblasts怎么读

osteoblasts的读音:[s'ti: blæsts]

osteoblasts的意思

1、格根包尔氏细胞;

osteoblasts的双语例句

1、The osteoblasts differentiated from marrow stromal cells expressed ALP activity.

成骨细胞碱性磷酸酶表达阳性.

2、 Conclusion: H_2O_2 can induce oxidative damage of M3T3-E1 osteoblasts, but canthaxanthin can prevent and decrease its influence.

结论: H_2O_2 摄入会导致大鼠成骨细胞的氧化损伤, 而角黄素可以预防或降低此类损伤对细胞的影响.

3、 The polypeptides can enhance the expression of mRNA of collagen of osteoblasts.

牛骨多肽能提高型胶原mRNA表达.

4、 Osteogenic ability of osteoblasts of 3 different sources was POB ? COB and BMSC in order.

3种不同来源的人成骨细胞成骨能力依次为: 骨膜来源的成骨细胞、颅骨来源成骨细胞、骨髓基质干细胞.

5、 The honeycomb pore structure can adjust the distribution of osteoblasts on the scaffolds.

支架类蜂巢状孔结构能够调节成骨细胞在支架内的分布.

6、 Conclusion Estrogen can repress osteoblasts apoptosis of rats induced by serum hungry.

结论雌激素能抑制血清饥饿诱导的大鼠成骨细胞凋亡.

7、 It binds to osteoblasts and assists in the regulation of bone turnover.

它能够与成骨细胞结合,协助成骨细胞调节骨转换(骨吸收和骨形成)的过程.

8、 Results Evidence indicates that osteoblasts are crucial components of the hematopoietic microenvironments in adult bone marrow.

结果成骨细胞是成熟个体中骨髓造血微环境的关键构成成分.

9、 Conclusion Hypoxia can not only inhibit the proliferation of osteoblasts also facilitate their apoptosis.

结论缺氧具有抑制体外培养成骨细胞增殖,促进成骨细胞凋亡的作用.

10、 Bone health is maintained by the balanced activities of osteoblasts and osteoclasts.

骨骼健康是由破骨细胞和成骨细胞之间的动态平衡维系的。

11、 This tissue constitute an ideal source of osteoblasts and mineralized tissue for bone regeneration.

该组织为骨再生过程中成骨细胞及矿化组织提供了理想来源。

12、 Spicules of spongy bone (bright red) surrounded by a whole line-up of osteoblasts.

松质骨的骨小梁 (红色示), 周围包绕着一圈成骨细胞。

13、 The drugs appear to adversely affect osteoblasts, cells that form bone , resulting in more brittle bones.

抗抑郁药的作用似乎是拮抗成骨细胞, 使骨质更脆。

以上是简答网为您整理的osteoblasts怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/osteoblasts>